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Arie Schouten neemt over van Jan Slagter 
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Daniël van Delden 
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Afwezig: 
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Leeswijzer: 
Dit verslag begint met de gemaakte besluiten en afspraken. De achtergrond vindt u terug 
in het verslag. Dit is een samenvatting van hetgeen besproken. 
 
Economische uitvoeringsprogramma staat bekend onder de afkorting EUM. 
Het gemeentelijk team Economische Zaken (EZ): 
Bestaat nu uit: 
Tineke van Schaik (32uur) Accountmanager bedrijven  
    (tijdelijk vervanger van Sandra Veldhuis)  
Daniël van Delden (36 uur) Accountmanager bedrijven   
Anke Jellema(32 uur)  Beleidsmedewerker Toerisme  
Heleen Brameijer (32 uur) Beleidsmedewerker Economie, teamcoördinator 
De bijlage beschrijft de hoofdzaken per persoon per team. 
 
Naast de accountmanagers bedrijven zijn in het veld werkzaam 
Maaike Steltenpool(16 uur) coördinator toeristische marketing, positionering, leiding en  
    uitvoering aan klankbordgroep Toerisme. Onder toeristisch  
    beleid van Anke Jellema 
Manon Snel (16 uur);   coördinator centrumgroep ondernemers kern Medemblik.  
     Onder detailhandelsbeleid van Daniël van Delden 
 
Annelies Goorts heeft het team tijdelijk versterkt in de overgang van accountmanager 
Tamara Koeman naar Daniël van Delden. Daarnaast was zij projectleider van de opzet van 
project glasvezelbuitengebied. Op haar initiatief verlaat zij helaas de gemeente. Zij draagt 
haar werkzaamheden over aan Daniël. Het glasvezel project draagt zij over aan Tim Aarts 
projectleider bij openbare ruimte. 
 
Arie Schouten heeft zijn raadswerk neergelegd. Hij blijft verbonden als adviseur aan LTO. 
Hij vervangt Jan Slagter. In die functie neemt hij plaats in de klankbordgroep.  
 
Tijdens deze klankboordbijeenkomst was de samenstelling van het college van B&W nog 
niet bekend. Maandag 14 mei 2018 installeerde de raad de nieuwe wethouders. Bij dit 
verslag treft u aan het overzicht van de raad, de portefeuilleverdeling van het college en 
het nieuwe coalitieakkoord. 
 
Bijlagen bij dit verslag: 
1. Beschrijving op hoofdlijnen werkzaamheden team EZ 
2. Coalitieakkoord, zetelverdeling raad, portefeuilleverdeling 



Besluiten en afspraken: 
1. 2018: EZ evalueert de economische uitvoeringsagenda Medemblik (EUM).  
2. 2018: EZ stelt een voortuitblik op voor een nieuw programma.  
3. 2018: EZ bespreekt de evaluatie en vooruitblik met de raad en ondernemers  

     We koersen op de ondernemersdag in november 
4. 2019: College en raad stellen de actualisatie van het nieuw EZ programma vast 
5. 2018: EZ legt de vorming van het ondernemersfonds met meer financiële middelen voor  

         aan de raad.  
6. Stichting Ondernemersfonds, OFM, MEVO hebben de voorkeur uitgesproken voor een 

breed inzetbaar ondernemersfonds met meer financiële middelen. Dit boven de 
vorming van een BIZ. Zie ook verslag hieronder. 

7. Voorzetting van de klankbordgroep als klankbord dat meedenkt en praat over vorming 
en uitvoering van EZ programma. Het soort projecten en verdieping van onderwerpen. 
Het verslag noemt de onderwerpen die hiervoor zijn aangedragen.  

 
Het verslag: 
Het verslag volgt de agenda. 
 
1. Terugblik 
Voortvarend gestart met een Economisch Programma 
Daarmee het nodige bereikt. Dit komt terug in de evaluatie van dit programma. 
EZ was eind 2016 en in 2017 in transitie. Door personele wisselingen en persoonlijke 
omstandigheden was de capaciteit niet op orde. Er is ook volop doorgewerkt aan 
projecten. Bij sommige projecten is daarbij vanwege efficiënte ook aangehaakt bij de 
regionaal economische agenda. De terugblik staat verder beschreven in het jaarverslag 
2017. De economische monitor geeft de peiling van de lokale economie aan. Deze stukken 
zaten bij de agenda.  
 
2. Evaluatie EUM 
EZ stelt de evaluatie van de EUM op met daarin een vooruitblik voor de actualisatie van 
een nieuw programma. Dit programma geldt voor 4 jaar. Dit is de nieuwe coalitieperiode. 
Gelijktijdig actualiseert de OFM haar speerpuntennotitie. Deze nemen we hierin mee. 
Ook houden we rekening met de regionale en landelijke ontwikkelingen en kaders. Het 
college heeft haar politiek bestuurlijke ambitie in het coalitieakkoord beschreven.  
 
Belangrijk onderdeel is de wens van de ondernemers voor een volwaardig 
ondernemersfonds met meer financiële middelen. De financiële basis ligt minimaal in de 
orde van grootte van 3 ton. In dit fonds worden projecten ondergebracht die het 
ondernemersklimaat verbeteren. Bijvoorbeeld organisatie en financiering van 
parkmanagement. OFM en MEVO hebben de voorkeur voor de vorming van dit fonds boven 
een BIZ.  
 
Financiering via bijvoorbeeld de OZB. Daarin zijn trekkingsrechten voor de agrarische 
sector mogelijk. Trekkingsrechten zijn een oplossing voor de onevenredige belasting van 
de agrarische sector en bijvoorbeeld ook de welzijnssector. Deze sectoren hebben veel 
zakelijk vastgoed. De wensen voor het ondernemersfonds met financiering op basis van de 
OZB bespreken we bestuurlijk (college en raad). 
 
De financiering van het fonds kan bijvoorbeeld via de OZB. Dit is de meest gebruikelijke 
vorm. Het is echter aan de raad of en hoe zij dit fonds willen financieren. EZ faciliteert de 
vorming van dit fonds. Het moet echter ook voor en door ondernemers gedragen worden. 
Zij zijn de ambassadeurs. Draagvlak voor een dergelijk fonds kan alleen door en van 
ondernemers komen. EZ faciliteert ook in het voorstel naar het college en de raad. 



De centrumgroep is gelijktijdig wel bezig met de voorbereidingen van een BIZ voor het 
centrum van de kern Medemblik. Indien het ondernemersfonds onverhoopt niet uitgebreid 
wordt (het is aan het college en raad) dan is het voorstel wel een BIZ in te stellen (ook dit 
is uiteindelijk aan het college en de raad). 
 
3. Evaluatie van het proces 
De vorming, doel en inzet van de klankbordgroep vinden de leden daarvan rommelig 
verlopen. EZ is het daarmee eens. Dit kan beter. Overigens hebben Klankbordleden 
complimenten voor de accountmanagers bedrijven. Degene die het deden en de huidige. 
Compliment voor Tineke zoals ze zaken in 2017 voortvarend heeft opgepakt. Leden van de 
klankbordgroep willen wel verder als doel, functie en meerwaarde beter besproken wordt. 
De klankbordgroep moet dan met regelmaat bij elkaar komen. Wil haar visie, mening 
geven op onderwerpen om voor meer verdieping te zorgen. Bijvoorbeeld echt zaken 
aankaarten en doorspreken. Onderwerpen die genoemd zijn:  

 Ondernemersfonds; 

 Parkmanagement invoering, functie, financiering (signalen, dat maar ad random 
hieraan betaald wordt);  

 Beter regionaal afgestemd toeristische evenementen; 

 Personeel arbeidsmarkt; 

 Meer flexibiliteit van bestemmingsplannen; 

 Herbestemming van vrij komende landbouwschuren; 

 Energietransitie / duurzaamheid; 

 Werk aan huis;  

 Camperplaatsen;  

 Beslissing over de gemeentelijke ondernemerssite. 
 
EZ benadrukt de meerwaarde van de OFM en klankbordgroep. EZ programma is voor en 
door ondernemers. EZ programma heeft geen zin als ondernemers er niet achter staan. Zij 
helpen het vorm te geven; welke projecten hebben wel zin en welke niet. Dat maakt een 
programma effectief. Zonder ondernemers geen programma.  
   
 

 


